



Deutschland 2012, 10 Min., DCP, dt. OF, engl. UT

REMEMBERING THE SUMMER

ERINNERUNGEN AN DEN SOMMER

Eine Frau kehrt mit ihrem Sohn und seiner Freundin an den Ort ihrer Jugend zurück – ein sonnendurchflutetes Waldstück. Verückt erinnert sie sich an ihr erstes Liebesabenteuer und muss plötzlich erkennen, wie trügerisch die Bilder sind, die sie heraufbeschwört.

Accompanied by her son and his girlfriend, a woman returns to a revered place from her youth - a sun-lit piece of forest. She recalls memories of her first amorous adventure and comes to realize that the images she conjurs up are somewhat deceptive.

Friedrich Tiedtke, 1991 in Eckernförde geboren, wollte schon mit 12 Jahren Regisseur werden. In der Schule gründete er mit Freunden ein Filmteam und produzierte von da an durchgängig Kurzfilme. 2011 machte er sein Abitur.

Friedrich Tiedtke, born in 1991 in Eckernförde, wanted to become a director when he was 12. As a result he founded a film team with his friends and has been making short films ever since. He finished school in 2011.



Deutschland 2011, 13 Min., DigiBeta, dt. OF, engl. UT

Deutsche Premiere

RIVER
FLUSS

Der neunjährige Thomas lebt bei seiner Mutter. Sein Vater, den er nur selten sieht, holt ihn zu einer Angeltour mit seinen Kumpels ab. Der Junge langweilt sich. Als er am Fluss allein gelassen wird, treffen zwei Kreaturen aufeinander: Eine kommt aus der Natur – die andere aus seinem Inneren.

The nine-year-old Thomas lives with his mother. His father, whom he rarely sees, picks him up for a fishing trip with his buddies. The boy is bored. When he is left alone at the river, two creatures collide: one from nature, one from his inner self.

Michael Venus studierte 1996-2003 Visuelle Kommunikation an der Bauhaus Universität Weimar und absolvierte 2006-2008 Postgraduate Film Studies Regie an der Hamburg Media School. Mit „Nicht nah genug“ (NFL 2008) war er im Hochschulprogramm vertreten.

Michael Venus studied visual communication at Bauhaus University, Weimar, from 1996 to 2003 and postgraduate film studies, directing at Hamburg Media School from 2006 to 2008. He participated in the NFL university programme with "Not Close Enough" (NFL 2008).

Fr 2.11.
22:45h
CS7

R: Friedrich Tiedtke B: Friedrich Tiedtke K: Holger Jungnickel D: Isolde Barth (Frau), Andine Pfepper (Mädchen), Anthony Mrosek (Junge), Tammo Winkler (Sohn), Christina Athenstädt (Freundin) P: Friedrich Tiedtke

So 4.11.
13:45h
CS7

R: Michael Venus B: Michael Venus K: Marius von Felbert D: Sandra Hüller (Mutter), Peter Becker (Vater), Max-Julian de Mora (Thomas) P: Dirk Decker, Andrea Schütte / Tamtam Film GmbH